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Бих искала първо да изкажа съболезнованията си на Улф и да изразя 
благодарността си към Александър. Терористичното нападение снощи в 
Белгия беше ужасяващо и искам да почета паметта на жертвите и да 
благодаря на белгийските екипи за първа помощ, които изпълниха 
работата си безупречно.  
  
В Европейския парламент изразихме също така съболезнованията си на 
семейството и близките на Доминик Бернар, който беше убит във Франция 
миналата седмица. 
  
Положението в Израел, Газа и по-широкия регион на Близкия изток е сред 
темите, които най-много ни безпокоят. Реалността на място е ужасяваща, 
трагична и отчайваща. 
  
Всяка война е ад и винаги се застрашава животът на невинни хора. Загинаха 
невинни хора и много от решенията са въпрос на избор между лоши и още 
по-лоши варианти. 
  
На 7 октомври светът осъмна с новината за най-тежкото терористично 
нападение от поколения насам срещу семейства в Израел. Хамас извърши 
масови убийства, отвличания, изнасилвания, изтезания, осакатявания и 
оскверняване на мъртвите. Нищо не може да оправдае това. 
  
В Парламента ние изразихме солидарността си с жертвите и подчертахме, 
че Хамас е терористична група, която не представлява легитимните 
стремежи на палестинския народ и която – това също е важно – не само не 
представлява надеждите на мюсюлманите по света, а ги възпрепятства. 
Това е разграничение, което винаги сме правили и което трябва да 
продължим да подчертаваме. 
  
В качеството си на Съюз е важно да изразим солидарността си, да изтъкнем 
отново, че отхвърляме тероризма, да помогнем за освобождаването на 
близо 200 заложници и да подчертаем, че начинът, по който Израел 
реагира на нападението, е от значение за всички нас. Трябва да 
подчертаем, че е нужно да продължим да търсим решения за смекчаване 



 

 

на хуманитарните последици в Газа в съответствие с нашите задължения и 
международното право. 
  
Дори и в най-трудните моменти Европейският парламент винаги е 
настоявал и винаги ще настоява за постигането на справедливо и 
равноправно решение, основано на съществуването на две държави. Не 
трябва никога да забравяме това. Винаги ще настояваме за постигането на 
устойчив и траен мир. Печалната истина е, че вследствие на позорните 
действия на терористи от Хамас тази перспектива сега е още по-далечна. 
  
В момента ситуацията в Газа е непоносима за толкова много хора. 
Хуманитарните задължения на Европа трябва да продължат да бъдат 
приоритет и ние трябва да продължим да работим със законните 
представители на палестинския народ и регионалните участници за 
намаляване на напрежението в региона и съседните райони. 
  
Нашата цел като Съюз ще бъде да останем последователни и единни, за да 
гарантираме, че заложниците ще бъдат освободени безусловно, че 
тероризмът никога не е оправдан, че хуманитарната помощ достига до 
нуждаещите се, че цивилните граждани не са мишена на нападения, че се 
поддържат безопасни маршрути в рамките на Газа и се създават 
хуманитарни коридори. За да направим това, трябва да поддържаме 
контакти със съседните държави, за да им помогнем да посрещнат 
неизбежния поток от хора и за да се погрижим помощта да достига до 
местоназначението си. В това отношение по-специално Египет, Йордания и 
Ливан играят решаваща роля.  
  
Посочих това много ясно, когато бях поканена да посетя Израел миналата 
седмица, както в нашите публични изказвания, така и в разговорите ми с 
председателя на Кнесета и с президента на страната. 
  
Именно в този смисъл Парламентът ще обсъди този въпрос утре и ще 
постигне съгласие по формулирането на резолюция. В основата на 
резолюцията е заложен мандатът, който ми беше предоставен от всички 
политически групи, преди да отида в Израел миналата седмица.    
  
Можете да разчитате на нас да направим всичко възможно. Сигурна съм, 
че тази дискусия ще продължи следващата седмица по време на срещата 
на високо равнище, и се надявам, че позициите, които изразяваме, ще 



 

 

бъдат отразени и в заключенията от тази среща. Важно е хората да виждат 
нашето единство и съгласуваност.  
  
Благодаря Ви!  
  
 


